
Protokół Nr 38/14
ze wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji

Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego
Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 24 kwietnia 2014 roku

Miejsce posiedzenia: Sokólski Ośrodek Kultury, ul. Grodzieńska 1
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 8.00, zakończono o 9.40.
Przewodniczył: Piotr Kułakowski -Przewodniczący Komisji Finansów
Antoni Czaplejewicz- Przewodniczący Komisji Infrastruktury
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2014 rok.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka
na lata 2014-2018.
5. Projekt uchwały w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępnienia placu zabaw w
miejscowości Stara Kamionka.
6. Projekt uchwały w sprawie połączenia spółek: Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i
Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Sp. z
0.0.
7. Wolne wnioski

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Burmistrz S.Małachwiej wniósł o wprowadzenie do porządku posiedzenia projektu uchwały
w sprawie nadania nazwy ulicy.
Przewodniczący Komisji Finansów poddał wniosek pod głosowanie.
Komisja Finansów jednogłośnie przyjęła wniosek.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał wniosek pod głosowanie.
Komisja Infrastruktury jednogłośnie przyjęła wniosek.
Komisje obradowały wg. następującego porządku.

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2014 rok.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka
na lata 2014-2018.
5. Projekt uchwały w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępnienia placu zabaw w
miejscowości Stara Kamionka.
6. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy.
7. Projekt uchwały w sprawie połączenia spółek: Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i
Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Sp. z
0.0.



Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Przewodniczący Komisji Finansów zgłosił poprawkę do protokołu z poprzedniego
posiedzenia.
Dopisanie w punkcie 5
" Radny P.Kułakowski- co będzie jeśli radni nie uchwalą tej zmiany w budżecie.
Skarbnik J.Kucharewicz- grozi to naruszeniem dyscypliny finansów publicznych."
Przewodniczący Komisji Finansów podda poprawkę pod głosowanie.
Komisjajednogłośnie przyjęła poprawkę.
Przewodniczący Komisji Finansów poddał cały protokół pod głosowanie.
Komisja Finansów jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał protokół pod głosowanie.
Komisja Infrastruktury jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2014 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Radny P. Kułakowski zwrócił uwagę na kolejną zmianę w budżecie przy inwestycji remontu
kina. Robi się przetarg bez zapewnienia środków w budżecie. Radny zgłosił wniosek o nie
zwiększanie środków na inwestycje w kinie.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że doszły nowe nieprzewidziane roboty budowlane. To
spowodowało zwiększenie tej inwestycji o 300 tys. zł.
Radny P.Kułakowski powiedział, że rozumie że się zdarzają takie sytuacje ale nie rozumie
dlaczego zrobiło się otwarcie kina a dalej dokonujemy zmian w tej inwestycji.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki- "z głupotą się nie polemizuje"
Pani Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że nowa ustawa o finansach publicznych nakazuje
pilnowanie wskaźników. Jeśli wskaźnik byłby negatywny to Regionalna Izba Obrachunkowa
go nie przyjmie i dokona zmian w budżecie wykreślając inwestycje.
Radny Ł.Moździerski zwrócił radnemu Kułakowskiemu uwagę, że cos fajnego powstaje a tu
radny rzuca wniosek o nie zwiększanie tej inwestycji.
Radny P.Kuałkowski wyjaśnił, że nie jest przeciwny powstawaniu kina letniego, tylko że
dokonuje się zwiększenia w budżecie gdzie inwestycja jest już zamknięta.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot dodał, że ten remont kina zawsze zawierał otwarcie kina
letniego.
Radny S.Sawicki powiedział, że dzisiaj mamy zdolność kredytowa a jutro już możemy jej nie
mieć. Inwestycje takie jakjacuzzi i sauny Pana Moździerskiego są zrealizowane.
Radny Ł.Moździerski dodał, że to świadczy o skuteczności radnego,
Radny S.Sawicki dodał, że te inwestycje nie przynoszą dochodu i proszę nie dysponować
pieniędzmi mieszkańców.
Radna J.Wysocka zapytała dlaczego nawierzchnia na ul. Tuwima jest skrócona.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że konieczna była wymiana gruntów na całej długości.
Radna E.Jakimik zgłosiła wniosek o zamkniecie dyskusji w tym punkcie.
Przewodniczący Komisji Finansów poddał wniosek pod głosowanie.
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "przeciw" zamknęli dyskusję.
Burmistrz S.Małachwiej zwrócił się z prośba do radnego Kułakowskiego o wycofanie
zgłoszonego przez niego wniosku.
Radny P.Kułakowski wycofał wniosek.
Przewodniczący Komisji Finansów poddał pod głosowanie projekt uchwały.



Komisja Finansów 6 głosami "za" przy 2 "przeciw" wydali opinię pozytywną do projektu
uchwały.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja Infrastruktury 4 głosami "za" przy 1 "przeciw" wydali opinię pozytywną do projektu
uchwały

Ad,4
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata
2014-2018 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący Komisji Finansów poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja Finansów 6 głosami "za" przy 2 "przeciw" wydali opinię pozytywną do projektu
uchwały.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja Infrastruktury 4 głosami "za" przy l "przeciw" wydali opinię pozytywną do projektu
uchwały

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępnienia placu zabaw w
miejscowości Stara Kamionka przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Przewodniczący Komisji Finansów poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja Finansów 8 głosami "za" wydali opinię pozytywną do projektu uchwały.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja Infrastruktury 5 głosami "za" wydali opinię pozytywną do projektu uchwały

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr
Bujwicki.
Radny P.Kułakowski zwrócił uwagę, że bardzo późno radni otrzymali projekt uchwały.
Zapytał czy wykup gruntów jest razem z podziałem działki.
Z-ca Burmistrza P .Bujwicki wyjaśnił, że był problem z wykupem dlatego że właściciel był
osobą małoletnią i dopiero teraz jest możliwy wykup.
Radny S.Sawicki zasugerował, dlaczego nie nazwać tej ulicy na przykład Pana
Kaczorowskiego czy innych zasłużonych.
Radna E.Jakimik dodała, że będzie wiele innych ulic do nazwania ich imieniem.
Przewodniczący Komisji Finansów poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja Finansów 4 głosami "za" przy 4 "wstrzymujących się" wydali opinię pozytywną do
projektu uchwały.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja Infrastruktury l głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" wydali opinię pozytywną
do projektu uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie połączenia spółek: Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i
Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Sp. z 0.0.

przedstawił Burmistrz Stanisław Małachwiej.
Pan Mirosław Tałałaj Prezes MPEC przedstawił prezentację która stanowi załącznik do
protokołu.
Radny P .Kułakowski zapytał czy zdarzyło się dla MPEcu zlecanie wykonania inwestycji.



Pan Tałałąj odpowiedział, że było to raz i było to podłączenie do ZOZu, zlecenie to wynikało
z tego że należało to wykonać w krótkim czasie.
Radny S.Pałusewicz powiedział, że od początku był za połączeniem spółek bo widzi w tym
korzyści. Czy Pan Tałałąj po połączeniu spółek, widzi możliwość w przyszłości obniżenia
stawki za odbiór ścieków.
Pan Tałałąj wyjaśnił, że sprawa ścieków jest dość specyficzna bo zależy od pewnych kosztów
stałych a tej amortyzacji ściekowej nie można przenieść gdzie indziej. Nie spodziewałbym się
znaczącego obniżenia.
Radny P.Kułakowski zwrócił uwagę na lekceważenie radnych. Temat połączenia spółek jest
nam znany ale nie dysponowaliśmy żadnymi dokumentami. Teraz na godzinę przed sesją
Prezes nam przedstawia prezentacje ze swoją koncepcją. Przekazanie informacji na slajdach
jest niepoważne. W razie jak pójdzie coś nie tak to znowu będzie telewizja jeździć. Przyjdzie
nowa rada, nowy Burmistrza to niech nowa władza podejmie decyzje i dopilnuje tego.
Przewodniczący Komisji Finansów poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja Finansów 4 głosami "za" przy 3 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" wydali opinię
pozytywną do projektu uchwały.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja Infrastruktury 2 głosami "za" przy 3 "przeciw" wydali opinię negatywną do projektu
uchwały.

Ad.8
Wolne wnioski

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Antoni Czaplejewicz


